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Pan 

Jan Świerczek 

Radny Rady Gminy Buczkowice 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną podczas XLVI sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 26 października br., dotyczącą przekształcenia drogi dojazdowej biegnącej po działce 

nr 1474 w Rybarzowicach w drogę gminną, uprzejmie informuję, że przedmiotowa działka ma 

średnią szerokość 2,5 metra i nieuregulowany stan prawny.  

Przekształcenie jej w drogę gminną wymagałoby, po uregulowaniu stanu prawnego, 

wykupienia tej działki oraz wydzielenia z działek do niej przylegających części 

umożliwiających urządzenie drogi o wymaganej przepisami szerokości (czyli do ok. 7 m) za 

odszkodowaniem, a następnie urządzenia i utrzymywania drogi.  

Z uwagi na trudną sytuację finansową gminy nie mogę na dzisiaj podjąć takiego zobowiązania.  

Jednocześnie informuję, że celem poprawy trudnej sytuacji komunikacyjnej w tym rejonie 

rozeznam możliwość poszerzenia wjazdu na ul. Morelową z ul. Beskidzkiej. 

 

 

 

 

Z poważaniem 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 
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